
 

 
ZAPISNIK 

1. redne seje Sveta staršev Vrtca Mehurčki za šolsko leto 2023/2024 je potekala v torek, 

19. 9. 2023, ob 18:00 uri v enoti Čebelica (osrednji prostor). 

 

PRISOTNI: 18 prisotnih, od tega 16. predstavnikov Sveta staršev in 2. predstavnika VIZ Vrtca 

Mehurčki. 

OPRAVIČENO ODSOTNI: ga. Petra Oman, ga. Melita Filo Šuligoj in pomočnica ravnatelja ga. 

Maja Spruk 

 

Lista prisotnosti je v prilogi zapisnika. 

 

Gospod ravnatelj, Blaž Kölner je v začetku seje pozdravil vse navzoče, predstavil navzoče 

strokovne delavce in nas seznanil s sestavo Sveta Staršev za šolsko leto 2023/24. 

Predlagal je naslednji dnevni red: 

1. Volitve predsednika in namestnika Sveta staršev Vrtca Mehurčki. 

2. Predstavitev predloga Letnega delovnega načrta Vrtca Mehurčki za šolsko leto 2023/24 

3. Predlogi in vprašanja staršev. 

 

1. SKLEP: Sprejme se dnevni red v predlagani obliki. 

 

K točki 1: 

Gospod ravnatelj je povzel naloge predsednika Sveta staršev in namestnika, nas seznanil z 

lanskoletnim predsednikom in namestnikom Sveta staršev, ter pozval k izvolitvi novega 

predsednika Sveta staršev in namestnika. 

Predstavniki Sveta staršev so soglasno izbrali in potrdili lanskoletno predsednico Sveta 

staršev, go. Natali Bukovec, za šolsko leto 2023/24. 

 

 

2. SKLEP: Za predsednico Sveta staršev se potrjuje gospo Natali Bukovec. 

 

Gospa Natali Bukovec je povedala, da bi tudi to šolsko leto sodelovala v tandemu z gospodom 

Matejem Tancekom, ki je bil izbran za njenega namestnika. 

 

Po potrditvi predsednika in namestnika Sveta staršev, je vodenje seje prevzela gospa Natali 

Bukovec. 

 



 K točki 2: 

       Gospa Natali Bukovec je povabila ravnatelja, da predstavi predlog LDN Vrtca Mehurčki 

za šolsko leto 2023/24. 

 

 

Gospod ravnatelj, Blaž Kölner je povedal, da je bilo v šolskem letu 2022/23 sredi poletnih počitnic 

za nekatere strokovne delavce, otroke vrtca Mehurčki, družine otrok žalostno, težko, saj nas je 

prizadela vodna ujma.  

Predstavi LDN Vrtca Mehurčki za šolsko leto 2023/24. Vsebino dokumenta so vzgojiteljice 

predstavile staršem že na roditeljskih sestankih oddelkov, bil pa je tudi del prejetega gradiva k 

vabilu na 1. redno sejo Sveta staršev.  

Na kratko je predstavil program vrtca, število oddelkov, delovni čas, dežurstva med počitnicami 

načrtovane projekte, obogatitvene dejavnosti: ki jih izvajajo strokovne delavke in zunanji izvajalci,  

in kader na katerega se lahko obrnemo. Povedal je tudi, da so se strokovni delavci oziroma 

vzgojitelji odločili, da se zaključki ob koncu šolskega leta ne bi izvajali, razen za otroke, ki 

zaključujejo z vrtcem (5-6). 

 

 

3. SKLEP: Na letni delovni načrt vrtca Mehurčki za šolsko leto 2023/24 ni bilo pripomb, 

starši so ga soglasno potrdili in sprejeli. 

 

K točki 3: Gospa Natali Bukovec je pozvala starše k predlogom, vprašanjem. 

 

1. Starše je zanimalo kako je glede vrtca v Mostah (osnovna šola) igral, kamenčki namesto 

podlog na igrišču, lahko pogoltnejo, se mečejo s kamenčki. Otroci naj se ne bi smeli igrati 

na travi,..  

- Ravnatelj je povedal, da so kamenčki na igrišču v skladu z zakonodajo. 

- Ravnatelj je povedal, da se načeloma lahko igrajo na travi, da edino ni zaželjeno, da 

kopljejo po travi, zemlji. 

-  

2. Ga. Anja Pavrič, predstavnica oddelka Zajčki, je ponovno izrazila željo o portretnem 

fotografiranju otrok, saj naj bi si to želeli vsi starši iz njene skupine in se ji/jim zdi 

nesmiselno, da se to ne izvaja več. Njen predlog je bil, da se izvede anketa ali ponovno 

vpraša starše v skupini.  

 

3. Starše je zanimalo kako je glede izgradnje novega vrtca, saj naj bi Občina Komenda 

dala/rezervirala določen znesek denarja, za izgradnjo oziroma pridobivanje dokumentacije 

novega vrtca. Vlaga v igralnicah, plesen, zamakanje vode skozi luč, povešen strop,… 

- Ravnatelj je na vse to rekel, da ni denarja, da ne morejo prenavljati, .. Starši so na to kar 

burno odreagirali: Kako lahko vrtec obratuje, če ni denarja. Bolje, da vrtec ne obstaja. 

Takrat je tudi eden od predstavnikov rekel, da je potrebno ta denar porabiti oz pridobiti 

neko dovoljenje, da se začnejo stvari premikati, saj bo drugače denar, ki nam ga je 

občina Komenda v tem času namenila, propadel. Starši smo dali ravnatelju do znanja, 

da si želimo nov vrtec, ki bo zdrav in varen za naše otroke. Naši otroci radi hodijo v 

vrtec, si pa želimo, da v njem niso zdravstveno in življenjsko ogroženi.  

 

 



 

 

Seja je bila zaključena ob 20.00 uri 

 

Zapisala: Natali Bukovec, predsednica Sveta staršev 

 

 

 

 

 

Priloge: Lista prisotnosti 

 

 
 


